
PROTOKÓŁ Nr     /12 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 15 czerwca 2012 roku 

 

 
15 czerwca 2012 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku urzędu gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

     

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pani Elżbieta Dembowska  – Z-ca Przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów 

3. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

 Nieobecny Pan Sławomir Przekop. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

6. Pan Sławomir Szymon Banialis – Członek Komisji Infrastruktury  

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy  

2. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy  

3. Pani Janina Szyłkowska  – Inspektor w Urzędzie Gminy 

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

 

 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10

20 
i powitał 

wszystkich zebranych. 
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Do p-ktu 2 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2012 -2022. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy. 

7. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2011 rok, sprawozdania 

finansowego za 2011 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki. 

8. Sporządzenie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

9. Sprawa skargi Pana Jana Witkowskiego. 

10. Sprawy bieżące. 

11.  Wolne wnioski.  

12.  Zakończenie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Następnie zapytał, kto jest za przyjęciem nowego porządku obrad.  

Za oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

 

Do p-ktu 3 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołów z poprzednich posiedzeń. Następnie dodał, że chodzi o protokół z 17 maja 2012 r. 

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 6 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 
Do p-ktu 4 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że są to zmiany kosmetyczne, 

gdyż zbliża się koniec czerwca i czas złożenia sprawozdania z wykonania budżetu  

za pierwsze półrocze i w związku z tym, trzeba pewne sprawy uporządkować. Wyjaśniła,  

że zwiększa się wydatki na utrzymanie dróg oraz na prace, które będą robione na stadionie. 

Dodała, że środki pochodzą z tzw. wolnych środków z lat poprzednich. 
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 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział,  

że zostało zrobionych trochę dróg. Dodał, że prace robione były na takich drogach jak: 

Ługiele – Dzierwany, Rogożajny – Sześciwłóki – Ługiele, kawałek drogi w miejscowości 

Poplin. Stwierdził, że droga z Dzierwan do Cisówka jest dobra. Dodał, że prace będą jeszcze 

prowadzone. Powiedział, że była prośba Pana Osińskiego, żeby zrobić kawałek drogi,  

bo o nim zapomniano. Dodał, że droga w kierunku Grzybiny również powinna zostać 

wyremontowana.   

Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział,  

że coroczny festyn planowany jest na 15 lipca i chce doprowadzić stan stadionu  

do normalności. Dodał, że jest propozycja przeniesienia boiska do siatkówki oraz skrzynki  

z prądem. Powiedział, że zostaną zatrudnione 2 osoby: Pan Baranowski i Pani Gibowicz  

do tzw. prac interwencyjnych. Wyjaśnił, że te osoby spełniły warunki Urzędu Pracy. 

Stwierdził, że do festynu trzeba uporządkować Wiżajny. Dodał, że ma nadzieję, że przyjadą 

wpływowi goście, a rozmowy na temat organizacji festynu zostały już z Panią Danielewicz 

rozpoczęte. Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz 

powiedział, że jest pies, który, jest bezpański i terroryzuje Wiżajny. Stwierdził, że trzeba  

coś z tym zrobić.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że chodzą słuchy, że koszt złapania tego 

psa to kwota 3 tys. zł. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że trzeba z tym psem zrobić porządek i on musi podjąć jakąś decyzję. Dodał, że pies jest 

nieufny i jeżeli nie znajdzie kogoś, kto przygarnie tego psa, to będzie musiał zapłacić takie 

pieniądze, a kwota faktycznie jest taka, jaką podał Pan radny. Stwierdził, że gdyby właściciel 

był znany, to można do niego podjechać, żeby zabrał tego psa, a tak stoi przed konicznością 

dokonania wyboru. Zapytał, czy może ktoś z obecnych jest zainteresowany psem.  

 Radny Pan Sławomir Banialis zapytał, czy tego nie może zrobić nasz weterynarz  

i później oddać go do schroniska.  

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że dla schroniska też trzeba 

będzie później płacić. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że sąsiedzi wiedzą czyj to pies i mogą 

potwierdzić.  

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Wiżajny Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz 

powiedział, że Pan Antoni Mazalewski nie chce tego psa, a ostateczna decyzja może być taka, 

że będzie konieczność wydania tych pieniędzy.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że trzeba pojechać  

do sąsiadów jak potwierdzą, to dopiero później do właściciela. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że najlepiej pojechać razem  

z Policją. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy Dziadówek należy do naszej gminy,  

bo tam są dziury i trzeba wstawić przepusty. Dodał, że należy to zrobić.  

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że najpierw mają być robione te drogi, 

po których jeżdżą autobusy.  

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że trochę czasu poświęcił dla regionu Pana Radnego i wiele próśb zostało zrealizowanych.  

 

Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2012 -2022. 
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 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że  zmiany WPF związane  

są ze zmianami w budżecie gminy.  

 

 

 

Do p-ktu 6 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że w związku z tą nietypową 

sytuacją trzeba podjąć uchwałę dotyczącą wynagrodzenia wójta. Dodała, że poprzednia 

stawka wynosiła 4200 zł wynagrodzenia zasadniczego, dodatek 1500 zł, dodatek specjalny  

w wysokości 20% oraz dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20%. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy ten dodatek specjalny był również 

poprzednio. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska odpowiedziała, że tak. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta  Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że u niego nie będzie stażowego. Dodał, że jest tutaj gościem i nie oczekuje szczególnego 

traktowania. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że może zostać 

minimalna stawka, taka, która była. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że jeżeli chodzi o dodatek 

funkcyjny, to nie ma określonego minimum.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za pozostawieniem wynagrodzenia na takim samym poziomie, jak było to dotychczas. 

Za oddano 14 głosów, głosów przecie i wstrzymujących się nie było. 

 

 

 

Do p-ktu 7 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Analiza 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2011 rok, sprawozdania finansowego  

za 2011 rok oraz informacji o stanie mienia jednostki. Następnie powiedział, że w związku  

z tym, że sesja jest planowana na 29 czerwca i będzie to sesja absolutoryjna, jest potrzeba, 

aby Komisja Rewizyjna sporządziła wniosek i opinię na temat udzielenia bądź nieudzielenia 

absolutorium. Dodał, że wniosek Komisji Rewizyjnej podlega jeszcze opinii RIO,  

ale ta opinia nie jest wiążąca dla radnych. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej przeanalizowali sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 

oraz sprawozdanie finansowe.  

 

 

Do p-ktu 8 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sporządzenie wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej przygotowali opinię oraz wniosek o nieudzielenie 

absolutorium.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał opinię i wniosek  

(załącznik Nr 5 i 6). 
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 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Hołdyński zapytał członków 

Komisji Rewizyjnej o to, kto jest za wnioskiem o nieudzielenie absolutorium.  

Za oddano 4 głosy, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on chciałby otrzymać kopię tych 

dokumentów. 

 

 

 

Do p-ktu 9 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawa skargi Pana Jana Witkowskiego. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że sprawa dotyczy 

drogi. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że spotkał się z Panem Witkowskim i problem jest duży, gdyż będzie trzeba wyciąć drzewa. 

Dodał, że na dzień dzisiejszy uzgodnił z tym Panem, że sprawa zostaje odłożona do końca 

września. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że wpłynęło pismo i ta skarga jest 

zasadna. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że to nie jest w formie 

skargi. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski stwierdził, że to pismo wpłynęło do urzędu,  

a nie do Rady Gminy. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział,  

że sprawa została przesunięta do września. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że zapadły jakieś uzgodnienia,  

ale tam jest poważny problem. Dodał, że odcinek już wcześniej wytyczony, można zacząć 

robić. Wyjaśnił, że dalej jest odcinek prywatny i najlepiej żeby gmina nie wchodziła  

na prywatny teren. Stwierdził, że jego brat nie podpisze już żadnych uzgodnień. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski stwierdził, że może Pan Witkowski coś by zrobił. 

 Radny Grzegorz Rutkowski powiedział, że przy współudziale Pana Witkowskiego 

można coś zrobić. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że właśnie dlatego poprosił Pana Witkowskiego o przesunięcie tej sprawy do września. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że to będą wydatki inwestycyjne. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał radnego Pana Ignacego 

Szeraszewicza, czy Pan Witkowski jeździł do swojej działki przez jego nieruchomości. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że Pan Witkowski czasami przejeżdżał.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że jeżeli podejść  

do sprawy poważnie, to trzeba zrobić projekt.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że można zrobić projekt i otrzymać  

na nią dofinansowanie. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że m.in. dlatego poprosił Pana Witkowskiego o prolongowanie terminu, żeby podjąć jakąś 

decyzję. Dodał, że może faktycznie dobrze będzie jak Pan Witkowski będzie w jakiś sposób 

uczestniczył w odtworzeniu tej drogi. 
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Do p-ktu 10 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że jest problem drogi wewnętrznej  

do Państwa Skindziul, gdyż drogę tą zastawia jeden z radnych i Państwo Skindziul  nie mogą 

dojechać. Dodał, że ci Państwo zadeklarowali, że dołożą się do geodety żeby wytyczyć  

tą drogę. 

 Radny Pan Jarosław Mikielski powiedział, że chodzi o drogę koło jego budynków. 

Dodał, że sąsiedzi myślą, że ta droga ma 5 m szerokości, a ona ma tylko 3m. Stwierdził,  

że on chętnie dołoży się do wyjaśnienia tej sprawy.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on tym ludziom pomoże i napisze 

wniosek do gminy, żeby to gmina wytyczyła drogę. Dodał, że jak radni chcą pismo,  

to będą je mieli. 

 Radny Pan Bogdan Duś zapytał kiedy będzie odbiór Świetlicy. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że wykonawca już złożył zawiadomienia o zakończeniu robót i o odbiorze.  

Dodał, że jeżeli chodzi o tą inwestycję, to on będzie musiał się trochę natrudzić, gdyż zostało 

wykonane sporo prac dodatkowych i jak wynika, były to błędy w projekcie. Stwierdził,  

że ma nadziej, że wszystko będzie dobrze. 

 Radny Pan Piotr Oszkinis zapytał, co z przedszkolem. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że wykonawca ma przyjechać na rozmowy w tej sprawie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że oni nie wywiązują 

się z terminów. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że jak przyjedzie wykonawca, to będzie rozmawiał z nim o tym. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że wykonawca sam powiedział,  

że wyrówna ten teren przy ośrodku. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że kary za niewywiązywanie się  

z terminów to 0,5% za każdy dzień zwłoki, a ostateczny termin wykonania  

jest do 15.06.2012 r. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że jest solidny argument do tego, żeby 

upomnieć wykonawcę.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że w Dzierwanach koło Pana 

Mikielskiego jest zrobiony zjazd i przepust, który jest źle wstawiony i trzeba go przesunąć. 

 Radny Pan Jarosław Mikielski stwierdził, że to jest wymysł jednego człowieka,  

a ten przepust jest wstawiony idealnie. 

 

 

Do p-ktu 11 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że już jakiś czas temu była dyskusja na 

temat przygotowania planów na drogę Ługiele do Cisówka. Stwierdził, że są na to pieniądze. 

Zapytał, czy jakieś konkretne decyzje w tej sprawie zapadną.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że rozmowy na ten 

temat były prowadzone już nie raz. Dodał, że jest ponad 100 tys. zł na wydatki inwestycyjne  

i trzeba je wydać rozsądnie, żeby nie zostały zmarnowane. Stwierdził, że jeżeli projekt 
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zostanie zrobiony, to później trzeba go realizować, a jeżeli nie ma wizji na przyszłość,  

to projekt przepada. Wyjaśnił, że była taka propozycja, że ta droga będzie priorytetowa,  

ale ona nie jest jeszcze w najgorszym stanie. Stwierdził, że trzeba mieć nadzieję, że dojdzie  

do budowy tej ścieżki rowerowej przez naszą gminę.  Dodał, że jest perspektywa budowy 

stoku narciarskiego i dofinansowania drogi do tego stoku. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że Pan Przewodniczący mówi, że droga 

do Ługiel jest priorytetowa, a co chwila szuka nowych inwestycji. Dodał, że on się obawia,  

że gmina na dzień dzisiejszy jest zbyt duża i mogą się pojawiać głosy o odejściu. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że jeżeli Pan radny 

chce aby projekt na drogę w Ługielach był sporządzony żeby się tylko przypodobać 

mieszkańcom, bo mogą się odłączyć, to tak nie można. Dodał, że np. w Grzybinie droga 

wygląda fatalnie. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że jest jeszcze sprawa Pani Wasilewskiej. 

Stwierdził, że jak słyszy, to jest propozycja podejścia poważnie do sprawy Pana 

Witkowskiego, a nikt nie chce poważnie podejść do sprawy Pani Wasilewskiej, gdzie jest 

chory człowiek. 

Radny Pan Tadeusz Łanczkowski stwierdził, że on już mówił, że mieszkańcy nie 

mogą wyjechać z całej wioski, a tu się porusza jednostkowe przypadki. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz stwierdził, że on widzi, że wszystko jest robione 

tylko dla Wiżajn. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, żeby radny 

Szeraszewicz wskazał konkretnie, który radny z Wiżajn coś dla siebie i miejscowości 

załatwił, bo mówić takie slogany i hasła jest najłatwiej, a to niekonieczne ma potwierdzenie  

w rzeczywistości.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czemu nikt nie wyciąga wniosku z podziału 

administracyjnego. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz stwierdził,  

że dobre czasy dla gminy już minęły i jego zdaniem zostały zaprzepaszczone. Dodał,  

że potrzeba cierpliwości, a teraz robione jest to, co w danej chwili jest możliwe. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski stwierdził, że tylko jednemu radnemu zawsze coś nie 

odpowiada. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że wpłynęło pismo od posła 

Pan Krzysztofa Jurgiela. Następnie odczytała pismo (załącznik Nr 7). Dodała,  

że ma wrażenie, że to odnosi się do miast. Stwierdziła, że opinię można wydać negatywną. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy to dotyczy również 

nas. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że to dla miasta i gminy. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska stwierdziła, że w założeniach jest mowa 

tylko o obszarach miejskich.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że trzeba  

to przedstawić dla radcy prawnego. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że przedstawia to radzie,  

bo chce zasygnalizować, że taki temat się pojawił. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy Komisje mają  

to przegłosować. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że  nie, bo to tylko opinia. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że ma dwie sprawy. 

Jedna dotyczy pisma Wójta Gminy Rutka-Tartak, które dotyczy realizacji uchwały w sprawie  

przekazania nieruchomości. Następnie odczytał pismo (załącznik Nr 8).  
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 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że jego zdaniem może i faktycznie 

płacimy ten podatek ale jeżeli ma dojść do tej ugody, to co z lokatorami w byłej szkole. 

Stwierdził, że ten temat jest naszym asem w rękawie, żeby Wójt Rutki –Tartak załatwił 

sprawę z lokatorami. Dodał, że to jest obowiązek gminy, a to są mieszkańcy gminy  

Rutka –Tartak i to ich Wójt powinien załatwić tą sprawę. Stwierdził, że jeżeli tego nie zrobi, 

to jego zdaniem nie powinniśmy podpisywać tego porozumienia. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał jaki jest wyrok sądu w tej sprawie. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska powiedziała, że wystąpiono  

do sądu o przesłanie uzasadnienia wyroku. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski stwierdził, że jak będzie wyrok to sprawa będzie jasna, 

bo jeżeli w wyroku będzie, że budynek po byłej szkole jest nasz, to Wójt Rutki – Tartak 

powie, żebyśmy sobie radzili z tym sami. 

 Osoba pełniąca funkcję Wójta Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, 

że wyrok musi być prawomocny. Dodał, że podobno wszystko jest na dobrej drodze, a on 

jeszcze przeanalizuje tą sprawę. Stwierdził, że chodzą pogłoski, że z tych nieruchomości 

można uzyskać duże pieniądze, ale tak naprawdę tych pieniędzy nie ma. Dodał, że jego 

zdaniem lepiej będzie rozwiązać ten temat po wyborach.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy te nieruchomości 

muszą być wycenione. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska powiedziała, że jeżeli będzie  

to w formie darowizny, to nie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że jest nacisk na to, 

żeby przekazać te nieruchomości i nie płacić. Dodał, że nie jesteśmy zainteresowani, żeby te 

drogi utrzymywać, a Rutka – Tartak chce je modernizować. Stwierdził, że stanowisko Rady 

Gminy jest takie, żeby to przekazać, bo bez sensu jest płacenie takich pieniędzy. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że została podjęta uchwała i trzeba  

ją zrealizować. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że wartość inwentaryzacyjna 

wszystkich dróg to 1,8 mln zł. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy gmina wystąpiła z pismem  

do Rutki – Tartak, aby tamten wójt zajął się lokatorami.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że należy tą sprawę 

zostawić dla radcy prawnego. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz stwierdził, że działki można przekształcić. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska powiedziała, że Agencja zwraca 

się z prośbą przejęcia przez naszą gminę działek zajętych pod drogi, które budowało jeszcze 

ZOMO. Dodała, że chcą te działki przekazać nieodpłatnie.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że to może 

przyspieszyć ogłoszenie przetargu na żwirownie. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że jego zdaniem, gmina powinna przejąć 

te działki. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska powiedziała, że gmina ponosi 

tylko koszty związane z opisami notarialnymi.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za przejęciem tych nieruchomości. Za oddano 14 głosów, głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy gmina będzie sprzedawać nieruchomość 

w Rogożajnach Wielkich. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Janina Szyłkowska powiedziała, że dzisiaj będzie 

rozmawiała na ten temat z radcą prawnym. 



9 

 

Do p-ktu 12 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział 

w posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina12
30
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Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 

/-/ Teresa Kuźma 

 

 


